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Întrunit marþi, 4 august 2020, Comitetul Executiv Judeþean
al PSD Dolj a definitivat lista candidaþilor atât la nivel jude-
þean, cât ºi la nivelul Municipiului Craiova. În conferinþa de
presã, preºedintele PSD Dolj, Claudiu Manda, a prezentat
candidatul pentru funcþia de preºedinte al Consiliului Jude-
þean Dolj, în persoana lui Cosmin Vasile, vicepreºedinte al CJ
Dolj, ºi candidatul pentru Primãria Municipiului Craiova, Lia Olguþa Vasilescu.
De asemenea, acesta i-a nominalizat ºi pe cei care vor ocupa primele douã
poziþii pe listele pentru Senat: Ion Prioteasa, respectiv Mihail Genoiu.
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Proiectul „Creºterea efi-
cienþei energetice, a rezisten-
þei ºi a stabilitãþii clãdirii pu-
blice situate în str. Aleea Voi-
nicului, nr. 14, Oraºul Craio-
va, Judeþul Dolj“, care vizea-
zã reabilitarea Ambulatoriului
de Specialitate pentru Spor-
tivi, are o valoare totalã de
2.757.067,6 lei, inclusiv TVA,
fiind finanþat în cadrul Pro-
gramului Operaþional Regional
2014 – 2020. „Suntem în faza
în care semnãm documentele
de finanþare pentru un nou
proiect european, un proiect
prin care ne dorim sã abor-
dãm unul dintre obiectivele
aflate în patrimoniul Consiliu-
lui Judeþean – ambulatoriul
pentru sportivi. Este o insti-
tuþie în care ajung sportivi din

7 judeþe, pentru a primi viza
de sãnãtate. Ea funcþioneazã
într-o clãdire veche ºi am gã-
sit, ca ºi în alte cazuri, solu-
þia fericitã pentru a o reface
prin intermediul fondurilor
europene.

Ne propunem ca, odatã fi-
nalizat acest demers, sã iden-
tificãm resursele financiare
necesare, fie din fonduri ne-
rambursabile, fie din bugetul
judeþului, în vederea dotãrii
ambulatoriului cu echipamen-
tele de care este nevoie pentru
a-ºi desfãºura activitatea în
cele mai bune condiþii. Ne do-
rim cu adevãrat sã rezulte o
clãdire foarte modernã, mai
ales cã aici ajung ºi sportivi din
alte state, care activeazã la clu-
buri fie de fotbal, fie de hand-
bal sau de baschet din cele 7
judeþe. Este, practic, o carte
de vizitã pentru România.

Paginã realizatã de MARGA BULUGEAN
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Preºedintele Consiliului Judeþean (CJ) Dolj, Ion
Prioteasa, a semnat, ieri, contractul de finanþare din
fonduri europene pentru un proiect cu valoarea totalã
de peste 550.000 de euro, care vizeazã creºterea
eficienþei energetice a Ambulatoriului de Specialitate
pentru Sportivi din Craiova, structurã care oferã
servicii medicale pentru sportivi din 7 judeþe – Dolj,
Gorj, Olt, Mehedinþi, Vâlcea, Argeº ºi Teleorman.

Trebuie sã se cunoascã fap-
tul cã participarea noastrã fi-
nanciarã la acest proiect este
de 50 la sutã, însã ne bucu-
rãm pentru orice sumã pe care
o putem obþine din fonduri eu-
ropene, întrucât ea vine sã
completeze bugetul pentru in-
vestiþii de care dispune CJ.

Dacã ne ui tãm puþin în
urmã, la momentul aderãrii
României la Uniunea Europea-
nã, în 2007, putem vorbi ºi de
renaºterea judeþului Dolj, pen-
tru cã de aici ne-au venit cei
mai mulþi bani. Consiliul Ju-
deþean ºi-a fãcut o strategie
din a aborda orice program cu
finanþare nerambursabilã în
care este eligibil“, a declarat
preºedintele Consiliului Jude-
þean Dolj, Ion Prioteasa.

Intervenþiile care se vor
realiza aici sunt menite sã
creeze condiþii de lucru

mai bune pentru angajaþi
În cadrul conferinþei de pre-

sã, vicepreºedintele CJ Dolj
Cosmin Vasile a evidenþiat fap-
tul cã noul proiect se înscrie
într-o serie de investiþii pe care
Consiliul Judeþean Dolj le de-
ruleazã, cu fonduri europene,
pentru refacerea unor clãdiri
publice. „Imobilul în care func-
þioneazã ambulatoriul pentru
sportivi avea nevoie de reabili-
tare, iar intervenþiile care se vor
realiza aici sunt menite sã cre-
eze condiþii de lucru mai bune
pentru angajaþi, dar ºi sã aducã
acest obiectiv într-o clasã su-
perioarã de eficienþã energeti-
cã, pentru cã vor fi refãcute
faþadele, termoizolaþia, precum
ºi tot ceea ce înseamnã insta-

laþii electrice ºi termice, urmând
sã fie montate sisteme de ali-

mentare cu energie elec-
tricã ºi de încãlzire ba-
zate pe utilizarea panou-
rilor solare. Este un de-
mers în valoare totalã de
2,7 milioane de lei, ju-
mãtate din sumã fiind
asiguratã din surse eu-
ropene, iar restul din bu-
getul Consiliului Jude-
þean.Acesta este doar
unul dintre proiectele
axate pe creºterea efi-
cienþei energetice la clã-
dirile publice pe care noi
le-am abordat în acest
exerciþiu financiar. Spre
exemplu, avem în des-
fãºurare licitaþia pentru
imobilul în care funcþi-
oneazã Clinica de Onco-

logie de la Spitalul Judeþean de
Urgenþã ºi am depus cererea de
finanþare pentru o investiþie si-
milarã la Liceul Tehnologic
Special «Beethoven»“, a preci-

zat vicepreºedintele Consiliului
Judeþean Dolj Cosmin Vasile.

Consiliul Judeþean Dolj a
depus, în actualul exerciþiu

financiar, 9 aplicaþii de
finanþare

La rândul sãu, directorul
general al Agenþiei pentru Dez-
voltare Regionalã Sud-Vest Ol-
tenia, Marilena Bogheanu, a
afirmat: „ Proiectul „Creºterea
eficienþei energetice, a rezis-
tenþei ºi a stabilitãþii clãdirii pu-
blice situate în str. Aleea Voi-
nicului, nr. 14, Oraºul Craio-
va, Judeþul Dolj“, care vizea-
zã reabilitarea Ambulatoriului
de Specialitate pentru Sportivi,
are o valoare totalã de
2.757.067,6 lei, inclusiv TVA,
fiind finanþat în cadrul Progra-
mului Operaþional Regional
2014 – 2020. Consiliul Jude-
þean Dolj a depus, în actualul
exerciþiu financiar, 9 aplicaþii
de finanþare, în valoare totalã
de 93 de milioane de euro,

sume nerambursabile, fiind vi-
zate 3 domenii majore: reabili-
tãri de drumuri judeþene, efi-
cienþã energeticã ºi monumen-
te istorice. Conducerea CJ in-
sistã foarte mult pentru un
proiect de reabilitare a Palatu-
lui Administrativ, pentru care
urmeazã a fi realizatã o exper-
tizare a structurii de rezisten-
þã, pentru a vedea dacã este ne-
voie de consolidare.“

22 de proiecte, cu o valoare
cumulatã de peste 190 de

milioane de euro
Celelalte 8 demersuri pe

care Consiliul Judeþean Dolj le
implementeazã deja prin inter-
mediul POR 2014 – 2020 ur-
mãresc modernizarea drumu-
lui judeþean 552 Craiova – Ce-
tate ºi a DJ 561A Giurgiþa –
Pleniþa – limita cu judeþul Me-
hedinþi (2 proiecte distincte,
unul pentru fiecare tronson al
drumului), modernizarea ºi ex-
tinderea Unitãþii de Primire a

Urgenþelor din cadrul Spi-
talului Clinic Judeþean de
Urgenþã Craiova, reabili-
tarea termicã a imobilu-
lui Clinicii de Oncologie,
restaurarea culelor din
comunele Brabova ºi Cer-
nãteºti ºi crearea Muzeu-
lui Cãrþii ºi Exilului Ro-
mânesc. În total, în ac-
tualul exerciþiu financiar,
Consiliul Judeþean Dolj a
obþinut finanþare neram-
bursabilã, fie prin progra-
me ale Uniunii Europene,
fie de la bugetul de stat,
pentru un numãr total de
22 de proiecte, cu o va-
loare cumulatã de peste
190 de milioane de euro.
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ªtirea e de acum perisatã. Fostul su-
veran al Spaniei, Juan Carlos (82 ani)
care a abdicat în 2014, pe fondul unui
imens scandal, legat de un safari în Bot-
swana, unde s-a fotografiat lângã un
elefant împuºcat, deplasare finanþatã de
un om de afaceri saudit, a pãrãsit þara.
Bãnuit de corupþie ºi aflat în centrul unei
anchete de amploare a Curþii Supreme,
el ºi-a anunþat decizia printr-o scrisoa-
re adresatã fiului sãu, suveranul Felipe
al VI-lea, cum citeazã Casa Regalã,
care a acceptat-o, mulþumindu-i pen-
tru acest demers. Media spaniolã spe-
cula, ieri, cã ex-suveranul Juan Carlos
s-ar afla încã de luni în Republica Do-
minicanã, dar Palatul Regal a refuzat sã
confirme informaþia. La fel ºi guvernul
condus de premierul Pedro Sanchez
pãstreazã tãcerea deplinã în aceastã
privinþã. Site-ul internet al cotidianului
ABC, favorabil monarhiei, afirma ieri cã
Juan Carlos s-ar afla întradevãr în Re-
publica Dominicanã, unde are mulþi
prieteni, în timp ce publicaþiile El Mun-
do ºi Vanguardia nu exclud aceastã po-
sibilitate. Ziarul online El Confidential

Tramvaie ºi autobuze noi în Craiova,
din fonduri europene

17 tramvaie moderne ºi 30
de autobuze electr ice vor
completa flota craioveanã de
mijloace de transport public.

Primele mijloace moder-
ne de transport în comun pe
ºine care vor veni în Bãnie
sunt cele 17 tramvaie achi-
ziþionate din fonduri euro-
pene, pentru care s-a finali-
zat perioada de evaluare la Mi-
nisterul Lucrãrilor Publice,
Dezvoltãrii ºi Administraþiei,
miercuri, 05 august 2020, fi-
ind ultima zi de contestaþii.

Printre facilitãþile de ultimã
generaþie pe care le oferã
tramvaiele noi, începând din
2022, vor fi: sistem audio-vi-
deo de informare cãlãtori ºi

sistem de supraveghere video,
sisteme Wi-Fi, sistem dia-
gnosticare SIGDE, sistem
management trafic CGMT.
Tramvaiele vor avea o capa-
citate de transport totalã de
minimum 190 cãlãtori trans-
portaþi în picioare ºi 50 per-
soane pe scaune fixe, neraba-
tabile, dintre care minimum 6
accesibile din low floor. În
cursa pentru obþinerea con-
tractului de 170 milioane de lei
(fãrã TVA) privind furnizarea
a 17 tramvaie au intrat patru
fabrici mari.

Tramvaiele vor circula pe trei
rute ale RAT Craiova: Ruta 100 –
10 tramvaie; Ruta 101 – 3 tram-
vaie; Ruta 102 – 4 tramvaie.

scrie cã Juan Carlos s-ar fi putut refu-
gia în Portugalia, unde ºi-a petrecut o
parte din tinereþe, în Franþa sau Italia.
Nici o certitudine. La începutul lunii
iunie a.c. Curtea Supremã a Spaniei a
anunþat deschiderea unei anchete pen-
tru a stabili dacã Juan Carlos are o res-
ponsabilitate penalã în afacerea de co-
rupþie prezumatã, legatã de încredinþa-
rea de cãtre Arabia Sauditã a construc-
þiei unui tren de mare vitezã (TGV), la
Meca, unui consorþiu spaniol. Justiþia
spaniolã ancheteazã faptele din 2018,
dar în virtutea imunitãþii de care bene-
ficiazã fostul monarh, doar Curtea Su-
premã îl poate cerceta pentru fapte co-
mise dupã abdicare. Avocatul sãu, Ja-
vier Sanchez Junco, a precizat, într-o
declaraþie, cã fostul monarh nu cautã
sã se sustragã justiþiei, exilându-se, ºi
rãmâne la dispoziþia Parchetului. Do-
sarul a fost deschis în septembrie 2018,
în urma publicãrii unei înregistrãri a
fostei metrese a lui Carlos, Corina Zu
Sayn-Wittgenstein, care afirma cã ex-
suveranul a primit un comision la con-
cesionarea contractului de 6,7 miliarde

euro, pentru construcþia „trenului de-
ºertului” (TGV) între Meca ºi Medi-
na, unui consorþiu spaniol de antepri-
ze. Cotidianul helvet „Tribune de Ge-
neve” afirma la începutul lunii martie
cã Juan Carlos ar fi primit în 2008
suma de 100 milioane dolari din partea
regelui Abdullah al Arabiei Saudite într-
un cont din Elveþia, al unei fundaþii
panameze. Dupã publicarea articolelor,
Felipe al VI-lea a retras tatãlui sãu sub-
venþia anualã de 194.000 euro, acor-
datã de Palatul Regal, ºi a renunþat la
orice moºtenire. Grandoarea ºi decã-
derea fostului rege al Spaniei –para-
doxal instalat cu susþinerea fermã a lui
Nicolae Ceauºescu, la diligenþele fãcute
de oficiali ai Madridului, pe lângã ex-
liderul comuniºtilor spanioli Santiago
Carillo-, care a condus þara 39 de ani,
imediat dupã dictatura franchistã, în-
cheiatã în 1975, rãmâne o temã larg
dezbãtutã de media spaniolã. Este vorba
de un simbol al unitãþii spaniole, a de-
clanºãrii procesului democratic, care
a asigurat ºi vegheat un consens poli-
tic nu uºor de realizat. Memorabil rã-

mâne discursul televizat, în noaptea
imediatã a tentativei de loviturã de stat
a locotenent-colonelului Tejero (23
februarie 1981) care a încercat sã ocu-
pe Parlamentul. Apoi în 2007, la sum-
mit-ul ibero-american, când a spus
rãspicat lui Hugo Chavez sã tacã, dupã
ce îl etichetase pe ex-premierul Jose
Maria Aznar, absent, ca fiind fascist.
Apoi la 21 decembrie 2011, când a luat
distanþã de ginerele sãu, Inaki Urdan-
garin, condamnat la 5 ani de închisoa-
re pentru deturnare de fonduri publi-
ce, afirmând, în mesajul de Anul Nou
„justiþia este aceeaºi pentru toatã lu-
mea”. Anii din urmã nu i-au fost deloc
favorabili, în planul imaginii publice,
lui Juan Carlos, ale cãrui merite în tre-
cerea la democraþie a Spaniei rãmân
memorabile, adumbrite de acum de in-
gredientele unui thriller politico-finan-
ciar. Fiindcã faptele consemnate de
procurorul elveþian Yves Bertossa în
cursul interogatoriilor din 2018 ºi dez-
vãluite de cotidianul „El Pais”, prin
scurgerile de la comisia rogatorie, în-
tre cele douã þãri, sunt copleºitoare.

De asemenea, Primãria
Municipiului Craiova a ini-
þiat procedura de achiziþie
pentru alte 30 de autobuze
electrice din fonduri euro-
pene, concomitent cu insta-
larea a 30 de staþii de încãr-
care lentã ºi alte 7 staþii de
încãrcare rapidã. Termenul
limitã de depunere a oferte-
lor este de 7 septembrie 2020,
cu valoare totalã a proiec-
tului de peste 92 milioane
de lei, TVA inclus.

Autobuzele vor avea o lun-
gime de 12 m ºi o capacitate
de 70 de cãlãtori, dintre care
27 minimum pe scaune cu o
autonomie de 100 de km la
încã rca re .  Mi j l oace l e  de

transport în comun vor mai
fi dotate cu trapã destinatã
persoanelor cu dizabilitãþi,
sisteme de încãlzire, venti-
laþie ºi aer condiþionat, sis-
teme audio – video, sistem
de numãrare a cãlãtorilor,
supraveghere video ºi sistem
wi –fi.

“Odatã cu achiziþia celor 17
tramvaie ºi 30 de autobuze
din fonduri europene, cra-
iovenii vor beneficia de cele
mai  moderne mij loace de
transport public în comun.

Noile tramvaie ºi autobuze se
vor adãuga flotei societãþii de
transport în comun RAT SRL,
care a fost completatã, în ul-
tima perioadã, cu alte 16 au-
tobuze electrice articulate
furnizate de producãtorul So-
laris, deja în producþie, cu 29
autobuze Solaris achiziþiona-
te de Primãria Craiova cu fon-
duri de la bugetul local, dar ºi
cu cele 38 autobuze Euro 6
BMC, graþie unui împrumut
BERD“, a declarat primarul
Mihail Genoiu.
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Cuvântul de deschidere a con-
ferinþei de presã i-a aparþinut pre-
ºedintelui Consiliului Judeþean
Dolj, Ion Prioteasa, care va ple-
ca sã reprezinte Doljul în Sena-
tul României. “Se împlinesc mai
bine de 16 ani de când sunt în
fruntea judeþului Dolj, ca preºe-
dinte al Consiliului Judeþean. În
aceastã perioadã am fost onorat
sã reprezint judeþul, sã vã repre-
zint pe dumneavoastrã, sã repre-
zint cetãþenii judeþului Dolj, sã-i
reprezint pe colegii mei de la par-
tid în toate împrejurãrile, în
þarã ºi în strãinãtate. Con-
siliul Judeþean Dolj a deve-
nit o instituþie foarte respec-
tatã. Astãzi suntem într-un
moment în care, moment
ales strategic, împreunã cu
conducerea partidului, sã vã
spunem cã pentru manda-
tul urmãtor de patru ani,
PSD a hotãrât sã avem un
candidat nou, sã existe o
schimbare, în persoana vi-
cepreºedintelui CJ Dolj,
domnul Cosmin Vasile. De
16 ani este consilier jude-
þean, de peste ºase ani este
vicepreºedinte la CJ Dolj, a par-
ticipat la toate proiectele pe care
le-a avut Consiliul Judeþean, de-
a lungul timpului a ocupat func-
þii importante, fie în domeniul
sãnãtãþii, fie în domeniul cultu-
rii, protecþiei sociale sau la Pri-
mãria Craiovei. Tocmai din acest
motiv credem cã este persoana
cea mai potrivitã sã poatã sã ducã
aceste proiecte mai departe ºi sã
reprezinte în continuare PSD ºi
Consiliul Judeþean. Le mulþu-
mesc ºi mã îndrept cãtre un te-
ritoriu nostru, cãtre Parlamentul
României, cãtre camera superi-
oarã, Senatul României unde voi
fi onorat ºã reprezint judeþul Dolj
ºi sã fac parte din aleºii neamu-
lui”, a precizat Ion Prioteasa.

Cosmin Vasile: “Este greu de
depãºit domnul Ion Prioteasa,
dar mi-am propus sã-l egalez”

Fiind desemnat candidatul
PSD pentru funcþia de preºedin-
te al Consiliului Judeþean Dolj,
Cosmin Vasile a declarat: „Sunt
onorat de propunerea colegilor
mei, de votul lor de încredere.
Domnule preºedinte, Prioteasa,
vã mulþumesc pentru cuvintele
frumoase spuse despre mine.
Vreau sã vã mulþumesc pentru
cei 16 ani petrecuþi alãturi de

PSD Dolj ºi-a prezentat candidaþii pentruPSD Dolj ºi-a prezentat candidaþii pentruPSD Dolj ºi-a prezentat candidaþii pentruPSD Dolj ºi-a prezentat candidaþii pentruPSD Dolj ºi-a prezentat candidaþii pentru
Consiliul Judeþean ºi Primãria CraiovaConsiliul Judeþean ºi Primãria CraiovaConsiliul Judeþean ºi Primãria CraiovaConsiliul Judeþean ºi Primãria CraiovaConsiliul Judeþean ºi Primãria Craiova

Întrunit marþi, 4 august 2020, Comitetul Executiv
Judeþean al PSD Dolj a definitivat lista candidaþilor atât
la nivel judeþean, cât ºi la nivelul Municipiului Craiova.
În conferinþa de presã, preºedintele PSD Dolj, Claudiu
Manda, a prezentat candidatul pentru funcþia de preºe-
dinte al Consiliului Judeþean Dolj, în persoana lui
Cosmin Vasile, vicepreºedinte al CJ Dolj, ºi candidatul
pentru Primãria Municipiului Craiova, Lia Olguþa
Vasilescu. De asemenea, acesta i-a nominalizat ºi pe cei
care vor ocupa primele douã poziþii pe listele pentru
Senat: Ion Prioteasa, respectiv Mihail Genoiu.

dumneavoastrã ºi în care am în-
vãþat foarte multe. Este o onoa-
re pentru mine sã fiu alãturi de
Ion Prioteasa, cel care a imple-
mentat un adevãrat stil de a face
administraþie ºi consider cã sã
încerci sã îi calci pe urme este o
adevãratã provocare. Pãrerea
mea cã este foarte greu de depã-
ºit ca preºedinte de consiliu ju-
deþean dar  mi-am propus sã-l
egalez.  Acum, dupã 16 ani, sunt
consilierul judeþean al partidului
cu cele mai multe mandate în

Consiliul Judeþean. Cariera pro-
fesionalã am îndreptat-o cãtre
douã direcþii, administraþie publi-
cã ºi fonduri europene. Din
postura de angajat al Aeroportu-
lui din Craiova sau din cea de
director executiv al Asociaþiei
Zona Metropolitanã Craiova, fon-
durile europene au fost principala
mea preocupare ºi atribuþie iar ca
vicepreºedinte al CJ Dolj m-am
ocupat de partea de investiþii,
partea tehnicã ºi urbanism. De
altfel, reþeta implementatã de Ion
Prioteasa, o avem ºi pe viitor ca
reþetã de bazã – numãrul 1 ca
atragere de fonduri europene ºi
o administraþie aproape de cetã-
þean. Vom fi în continuare nu-
mãrul 1 în atragerea de fonduri
europene, infrastructurã ºi în
ceea ce priveºte proiecte de sã-
nãtate, culturã sau educaþie. Dar
vom aborda ºi domenii noi, par-
cul de transfer tehnologic, hub-
uri IT, zone de terminal intermo-
dal, zone de logisticã. Parte de
apropiere a administraþiei de ce-
tãþean deja o avem în lucru. Ne
dorim ca fiecare locuitor, indife-
rent de localitatea în care se aflã,
indiferent cã locuieºte în cel mai
îndepãrtat sat de Craiova sau se
aflã în diaspora, sã poatã sã ac-
ces la orice document ºi la orice

act administrativ pe care-l poate
primi din þarã. Sper ca pe 27 sep-
tembrie sã obþinem aceleaºi re-
zultate bune pentru PSD Dolj”.

Mihail Genoiu: “Sunt persoana
care pune umãrul la orice”
Actualul primar al Craiovei,

Mihail Genoiu, ºi-a anunþat spri-
jinul pentru candidatul PSD la Pri-
mãria Craiova, Lia Olguþa Vasi-
lescu: “Voi fi alãturi de Lia Olguþa
Vasilescu în tot ce va face de aici
încolo. Sunt persoana care pun
umãrul la orice ºi apreciez foarte
rar când o persoanã mi se pare
superioarã dintr-un anumit punct
de vedere. Din punctul meu de
vedere, administrativ, am desco-
perit la doamna Lia Olguþa Vasi-
lescu ce n-am descoperit nicioda-
tã pânã la momentul acela: cel mai
curajos om pe care l-am cunos-
cut eu în viaþã, în sensul construc-
tiv. Eu veneam cu o experienþã –
ºi recunosc, o am, prin vârstã ºi
prin mediul în care am lucrat – dar

nota de curaj con-
tructiv pe care am
regãsit-o la doamna
Lia Olguþa Vasilescu,
pe care am recunos-
cut-o ca ºef al meu
atât din punct de ve-
dere politic, cât ºi din
punct de vedere ad-
ministrativ, m-a de-
terminat sã fac o
echipã cu dânsa ºi sã
fiu alãturi de dânsa în
orice situaþie.  Nu
cred cã vom avea
niciun fel de surprizã
sau de probleme în
aceste alegeri locale”.

Lia Olguþa Vasilescu :
”În momentul în care voi fi
aleasã primar, nu voi mai

abandona Primãria Craiova”
Cea desemnatã de PSD drept

candidat la Primãria Craiova,  Lia
Olguþa Vasilescu, a þinut sã
scoatã în evidenþã colaborarea pe
care a avut-o cu Mihail Genoiu ºi
a promis cã, în cazul în care va fi
aleasã, nu va mai pleca de la Pri-
mãrie: “Cu Mihai Genoiu am în-
ceput sã lucrez în urmã cu mulþi
ani, în 2013, ºi m-am bucurat sã
constat cã, dupã cea fost ales pri-
mar în locul meu, a continuat toa-
te proiectele pe care le
aveam în derulare ºi iatã
cã, în perioada urmãtoa-
re, de exemplu, vom avea
acest minunat stadion de
atletism, care este în fazã
de recepþie, o clãdire
nouã pentru hematologie,
mai multe bulevarde, care
sunt fie în stadiul de re-
cepþie, fie au fost recepþi-
onate deja, deci lucruri
concrete cu care putem
sã venim în faþa alegãto-
rilor noºtri. Cu siguranþã,
cunoaºteþi deja proiectele
mele, multe sunt începu-

te deja în acest mandat, pentru
cã am þinut legãtura cu domnul
primar Mihai Genoiu ºi aºa cum
probabil ºtiþi, Piaþa Veche, care va
deveni Fan Zone, are deja studiul
de fezabilitate finalizat, Dracula
Park-ul, la fel, are studiul de fe-
zabilitate finalizat, contractul de
apã-canalizare, aducþiunea Firu-
lui II Izvarna, este în procedurã
de licitaþie finalã, chiar în proce-
durã de execuþie pe anumite tron-
soane, deci toate lucrurile aces-
tea au mers de la sine ºi sunt con-
vinsã cã vor merge ºi în conti-
nuare, pentru cã, sã nu uitãm,
actuala administraþie a PSD ne
lasã proiecte de peste 100 de mi-
lioane, cele mai importante din
punctul meu de vedere sunt pe
zona de Smart ºi de Green City.
Sunt contracandidaþi de-ai noºtri
care abia acum descoperã despre
ce este vorba. Noi avem deja pro-
iectele scrise...”

Claudiu Manda: “Ne punem
problema cu cât câºtigãm”

Preºedintele PSD Dolj,  Clau-
diu Manda,  a precizat ceea ce
se va întâmpla în perioada urmã-
toare, punând accent pe valida-
rea candidaturilor pentru “loca-
le”: “ Astãzi (marþi, 4 august, n.r.)
validãm candidaturile pentru cele
111 localitãþi din judeþul Dolj. La
Municipiul Craiova, candidat pen-
tru funcþia de primar, pentru un
mandat de 4 ani de zile, va fi Lia
Olguþa Vasilescu. La Consiliul
Judeþean, va fi Cosmin Vasile.
Tot astãzi, voi propune colegilor
mei sã votãm primele douã lo-

curi pe lista de candidaþi pentru
Senatul României. De ce de as-
tãzi – pentru cã nu aº vrea cã
începând de azi sã se gândeascã
vreun coleg de la Bucureºti sau
de aici cã ar putea sã reprezinte
Doljul – sau PSD Dolj – în Se-
natul României. Primul loc pe lis-
tã va fi Dl. Ion Prioteasa, propu-
nerea mea, al doilea loc pe listã
va fi domnul Mihai Genoiu, tot
propunerea mea pe care o s-o
fac colegilor mei. Domnul Ge-
noiu avea ºi opþiunea sã conti-
nue la Camera Deputaþilor, dar
prietenia cu dl. Ion Prioteasa l-a
„forþat”sã-ºi continue drumul
doar împreunã cu domnul Prio-
teasa, aºa cã cei doi senatori pe
care o sã-i vedem din toamnã în
Senatul României sunt cei pe care
îi aveþi astãzi în faþa dvs. În altã
ordine de idei, ne propunem sã
câºtigãm preºedinþia Consiliului
Judeþean ºi n-avem nicio emoþie,
ne propunem sã luãm peste 50 la
sutã din voturi la Consiliul Jude-
þean ºi nu avem niciun fel de emo-
þie, sigur cã am vrea sã luãm ºi
peste 50 la sutã de mandate, care
nu se iau neapãrat cu 50 la sutã
din voturi, dar nu ne punem pro-
blema aceasta în privinþa Judeþu-
lui Dolj, ne propunem sã câºti-
gãm primãria Municipiului Craio-
va ºi nu avem nicio emoþie, ne
propunem sã câºtigãm ºi aici 50
la sutã din voturi sau din manda-
te, dar aici într-adevãr dacã vor-
bim de voturi e mai greu, dacã
vorbim de mandate, nu ºtim exact
care sunt partidele care fac pra-
gul ºi cum se ditribuie, însã, dacã

vreþi, provocarea noas-
trã este aceasta, de a
avea majoritate în Con-
siliul Local Craiova ºi sã
nu fim în situaþia sã ne-
gociem cu unii sau cu
alþii proiectele, târguieli
care s-au fãcut de-a lun-
gul timpului. Aºa cã oa-
menii care au încredere
în noi ºi în proiectele
noastre, în afarã de can-
didatul la funcþia de pri-
mar, ar trebui sã susþinã
ºi echipa cu care candi-
datul nostru vine”.
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Pactul de Solidaritate al EPP
se bazeazã pe cinci piloni de ac-
þiune concretã:

1.  Un rãspuns unit la pro-
vocãrile din domeniul sãnãtãþii

2.  Acþiuni în ce priveºte
mãsurile de distanþare socialã

3.  Asigurarea infrastruc-
turii critice

4. Ajutorarea persoanelor,
afacerilor ºi regiunilor cele mai
afectate acum

5.  Un plan ambiþios pentru
viitor

Problema este cã politicile
care vizeazã cel mai mare nu-
mãr de cetãþeni, educaþie, sãnã-
tate, turism, nu sunt europene.
Aºa cã popular europenii au în-
ceput sã creioneze politici co-
mune ºi în aceste direcþii. În
sãnãtate s-a fãcut un pas spre o
politicã comunã prin crearea
unui program de sãnãtate ca
urmare a crizei de Covid-19. În
acest domeniu existã diferenþe
de nivel în finanþare ºi dotare,
de aceea  trebuiesc fãcute efor-
turi mari pentru a ajunge la o
politicã comunã pentru a  redu-
ce inegalitatea dintre Est ºi Vest.
Europarlamentarii Grupului PPE
au solicitat fonduri pentru con-
struirea infrastructurii spitali-
ceºti ºi a serviciilor de sãnãtate.
Pentru a evita supra-aglomera-
rea în spitale, PPE doreºte în-
fiinþarea unei  reþele europene de
spitale specializate în rãspunsul
pandemiei în fiecare regiune a
Uniunii Europene. Totodatã, UE
trebuie sã preia conducerea în

Împreunã împotriva pandemiei

Grupul PPGrupul PPGrupul PPGrupul PPGrupul PPE din Parlamentul EuropeanE din Parlamentul EuropeanE din Parlamentul EuropeanE din Parlamentul EuropeanE din Parlamentul European
propune un Ppropune un Ppropune un Ppropune un Ppropune un PACT DE SOLIDARITACT DE SOLIDARITACT DE SOLIDARITACT DE SOLIDARITACT DE SOLIDARITAAAAATTTTTE Covid – 19E Covid – 19E Covid – 19E Covid – 19E Covid – 19

Criza COVID-19 a arãtat cã ameninþãrile la adresa
sãnãtãþii cetãþenilor nu þine cont de frontiere. Nu se pot
închide frontierele la nesfârºit iar statele membre
singure, fiecare în parte, nu vor putea sã încetineascã
rãspândirea virusului. În acest context, Grupul PPE
(familie politicã din care face parte PNL) considerã cã
Uniunea Europeanã poate face mult mai multe lucruri
în aceastã direcþie. Lipsa unei acþiuni coordonate la
nivelul UE a dus la probleme reale, în special în prime-
le etape ale pandemiei. Grupul PPE considerã cã
soluþia nu este de a închide frontierele sau de a restric-
þiona exporturile de echipamente de protecþie. Pande-
mia a demonstrat cã nu putem depãºi o crizã de aceastã
magnitudine acþionând pe cont propriu. Pentru a rãs-
punde situaþiei extraordinare ºi grave cauzate de
COVID-19, Grupul PPE din Parlamentul European a
propus un PACT DE SOLIDARITATE ce constã în
mãsuri imediate pentru combaterea virusului, ajutarea
celor afectaþi, protejarea familiilor noastre, a lucrãtori-
lor ºi a celor mai vulnerabili, susþinerea întreprinderi-
lor ºi un plan pe termen lung pentru a consolida rãs-
punsul Europei la astfel de crize în viitor. Este foarte
clar pentru toatã lumea cã pandemia de coronavirus  a
obligat Uniunea Europeanã sãîºi regândeascã prioritãþi-
le. În acest context,popularii europenii au propus
crearea unui fond de solidaritate UE Coronavirus de
cel puþin 50 de miliarde de euro constând în pânã la 20
de miliarde de euro în afara plafoanelor CFM din
subvenþii ºi pânã la 30 de miliarde de euro în împrumu-
turi, garantate de bugetul UE, sprijinind eforturile
financiare întreprinse de sectoarele de sãnãtate din
toate statele membre în perioada actualã a crizei,
precum ºi investiþiile în sectorul sãnãtãþii dupã crizã.

dezvoltarea ºi producerea unui
vaccin ºi sã-l facã disponibil la
nivel mondial ºi accesibil

Pe de altã parte, Grupul PPE
va încuraja pe viitor soluþiile di-
gitale pentru combaterea crizei.
Pentru a lupta mai bine cu o boalã
extrem de infecþioasã precum
COVID-19, statele UE au nevoie
de informaþii în timp util ºi pre-
cise despre rãspândirea bolii.  În
acest sens, popular europenii
propun înfiinþarea unui centru
european de coordonare pentru
schimbul de date ºi informaþii cu
privire la persoanele care vin în
UE din strãinãtate ca mijloc de
protecþie a sãnãtãþii europenilor.
PPE propune de asemenea re-
locarea principalelor industrii

farmaceutice înapoi în Europa
ºi crearea un stoc european co-
mun de medicamente ºi echipa-
mente medicale pentru a nu de-
pinde în mare mãsurã de furni-
zorii externi. Grupul PPE a de-
pus zeci de amendamente la
Raportul privind criza medica-
mentelor, care urmãresc în prin-
cipal eliminarea cauzelor crizei
medicamentelor, precum: preþu-
rile mari, lipsa de transparenþã
a fondurilor pentru cercetare,
exportul paralel.  Deoarece în
perioada maximã a pandemiei,
spitalele ºi medicii lucrau la ni-
veluri care depãºeau capacitãþi-
le lor, Grupul PPE propune apli-
carea unui  adevãrat sistem eu-
ropean de solidaritate. În sensul
cã, profesioniºtii din domeniul
sãnãtãþii sã se poatã deplasa li-
ber ºi sã lucreze în spitale peste
graniþe, dacã este nevoie. PPE
îºi doreºte astfel ca pacienþii sã
aibã posibilitatea de a fi trataþi
într-un spital de peste graniþã
dacã spitalele locale sunt supra-
aglomerate.

Grupul PPE din Parlamentul
European  propune o comuni-
care intensificatã între guverne
ºi parlamente. Jurnaliºtii ºi opo-
ziþia politicã trebuie sã aibã ac-
ces la informaþii ºi raþionamen-

te în spatele soluþiilor impuse ºi
trebuie sã-ºi poatã exercita con-
trolul. Transparenþa este esen-
þialã. PPE vrea sã se asigure cã
sectorul digital ia mãsurile ne-
cesare pentru a stopa fake news,
dezinformarea ºi discursul de
urã cu privire la criza Corona-
virus prin intermediul reþelelor
de socializare ºi a proteja mass-
media independentã ca adevãrat
garant al dreptului oamenilor de
a fi informaþi. De asemenea, UE
trebuie sã coordoneze acþiunile
statelor membre împotriva pro-
pagandei din þãri terþe, fraudei
pe internet ºi a cibercriminalilor
care exploateazã temerile oame-
nilor sau vând materiale medi-
cale expirate sau contrafãcute.

Pen tru ca studenþii Eras-
mus + sã îºi reia studiile odatã
ce se încheie criza,popular ii
europeni dorescsã ajute cerce-
tãtorii din UE prin reducerea
sarcinilor administrative ºi asi-
gurarea continuitãþii angajãrii
prin prelungirea automatã cu 6
luni a a programelor de cerce-
tare. PPE propune în viitor ca
UE sã dezvolte o platformã
educaþionalã europeanãprivind
educaþia online pentru ca ºco-
lile ºi universitãþile sã se asi-
gure cã toþi elevii ºi studenþii

din statele membre au acces la
instrumente educaþionale de
calitate. Platforma ar putea
servi, de asemenea, drept cen-
tru de resurse comune pentru
profesori, studenþii ºi pãrinþii
europeni care lucreazã de aca-
sã, îmbunãtãþind astfel calita-
tea generalã a educaþiei în toa-
te statele membre.

Desigur, Grupul PPE s-a gân-
dit ºi la transportul aerian, legã-
tura între state. În acest con-
text, PPE susþine cã verificãrile
la frontierele interne, deºi sunt
necesare trebuie sã rãmânã strict
limitate în timp, proporþionale ºi
utilizate numai pentru perioada
consideratã necesarã de cãtre
autoritãþile sanitare. Spaþiul
Schengen trebuie sã rãmânã
funcþional. PPE propune stabi-
lirea unor rute de cãlãtorie si-
gure pentru cetãþenii sau rezi-
denþii UE care revin din strãinã-
tate ºi o abordare armonizatã a
testãrii ºi a carantinei. Popularii
europeni susþin cã repatrierea
comunã a cetãþenilor UE ar tre-
bui sã fie coordonatã de meca-
nismul de protecþie civilã al UE.
Asigurarea liniilor prioritare la
toate frontierele interne ale UE
pentru a asigura fluxul liber al
personalului medical, al lucrã-
tori sezonieri din agriculturã ºi
a echipamentelor medicale, pre-
cum ºi a fluxului de produse
esenþiale, cum ar fi produsele
alimentare trebuie sã reprezinte
o prioritate. PPE mai propune
ºi ca restricþiile de circulaþie sã
fie impuse ºi ridicate în jurul
zonelor cele mai afectate într-o
manierã coordonatã pentru a
evita efectele transfrontaliere
negative. Aceastã strategie ar
putea include testarea la scarã
largã, echipamente de protecþie
personalã pentru toþi lucrãtorii
sanitari ºi distanþarea socialã în
zonele relevante. PPE solicitã
Comisiei Europene sã elaboreze
un protocol comun de testare
care ar trebui sã fie pus în apli-
care în mod coordonat, inclu-
siv pe aeroporturi.
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Semnãtura:..........................................

Subsemnatul.................................................................................
Domiciliat în ...........................................................................
Posesor al B.I. Seria ........ Numãrul...............................
vã rog sã publicaþi urmãtorul anunþ în ziarul dumneavoastrã, la
rubrica ...................................... la data de ....................
asumându-mi responsabilitatea conþinutului:

Anunþul tãu!
ANUNT! BILTAC GEORGETA

GEANINA anunþã publicul interesat asu-
pra elaborarii primei versiuni a PUZ-ului:
,,ELABORARE PUD ÎN VEDEREA
CONSTRUIRII C1 – HALÃ PARTER +
SUPANTA cu destinaþia de SHOWRO-
OM, C2 – HALÃ P PRODUCÞIE PRE-
FABRICAÞIE, BETON ARMAT ªI STA-
ÞIE BETOANE, PADOCURI AGREGA-
TE-”, în Localitatea Craiova, str. Paul
M.A. Bratasanu, nr. 1, având nr. cadas-
tral 239934 ºi declanºarea etapei de în-
cadrare pentru obþinerea avizului de
Mediu. Consultarea primei versiuni a pla-
nului se poate realiza la sediul APM Dolj,
str. Petru Rareº, nr. 1, Craiova, jud. Dolj,
site-ul APM Dolj: http://ampdj.anpm.ro.
Comentariile ºi sugestiile se vor trans-
mite în scris la sediul APM Dolj, în ter-
men de 18 zile calendaristice de la data
prezentului anunþ.

S.C. Eurogenetic S.R.L. anunþã pu-
blicul interesat asupra depunerii solici-
tãrii de emitere a acordului de mediu
pentru proiectul „Extindere spaþiu de-
pozitare carburanþi auto” propus a fi
amplasat în comuna Pieleºti, str. Calea
Bucureºti, nr. 135, jud. Dolj. Informaþiile
privind proiectul propus pot fi consul-
tate la sediul APM Dolj, str.Petru Rareº,
nr.1, ºi la sediul S.C. Eurogenetic S.R.L.,
com. Pieleºti, str. Calea Bucureºti, nr.
135, în zilele de luni pânã joi, între orele
08.00-16.30 ºi vineri între orele 08.00-
14.00. Observaþiile publicului se primesc
zilnic la sediul APM DOLJ, Caiova, str.
Petru Rareº, nr.1, fax 0251.419.035, e-
mail: office@apmdj.anpm.ro.

Primãria oraºului Segarcea inten-
þioneazã sã depunã documentaþia pen-
tru obþinerea Avizului de Gospodãrire
a Apelor pentru obiectivul de investiþii:
REÞEAUA DE MONITORIZARE A AC-
VIFERULUI FREATIC DIN ZONA
PLATFORMEI DE DEPOZITARE ªI
GOSPODÃRIRE A GUNOIULUI DE
GRAJD ÎN ORAªUL SEGARCEA. Per-
soanele care doresc informaþii supli-
mentare pot contacta solicitantul de
aviz la adresa menþionatã. Persoanele
care doresc sã transmitã observaþii ºi
recomandãri se pot adresa la adresa
solicitantului în perioada 06.08.2020 -
12.08.2020. Solicitarea de aviz este con-
formã cu Legea Apelor nr. 107/1996.

VÂNZÃRI
APARTAMENTE

Vand apartament cu 2 ca-
mere decomandate. Tele-
fon: 0766/348.398.
Vând/schimb 2 camere
mari, baie, bucãtãrie cu
apartament parter/etaj 1.
35.300 euro. Telefon:
0772/134.197.
Vand/schimb 2 camere,
bucatarie, baie, boxa cu
garsoniera decomandata
pret 35.500, telefon: 0761/
355.107.
Vând (schimb) aparta-
ment Craiova ºi casã Ple-
niþa cu apartament 4 ca-
mere Craiova central, et.
1 + diferenþa. Telefon:
0351/802.305.

CASE
Vând casã veche, Craioviþa.
Telefon: 0729/960.795.
Vând casã utilatã, mobila-
tã, oraº Segarcea, str. Eroi-
lor. 40.000 euro. Tel. 0744/
968.675.
Vând casã cu teren 2000
mp, 3 camere cu baie ºi
hol construite in 2013. Str.
Carierei, nr. 7, comuna
Cerãt, Dolj. 22.000 euro.
Telefon: 0730/890.280.
Vând casã frumoasã în co-
muna Vîrtop, judeþul Dolj.
Telefon: 0745/602.001.
Vând (schimb) casã locui-
bilã comuna Periºor, ca-
dastru, anexe, apã curen-
tã, canalizare la poartã, te-
ren 4500 mp, livadã cu
pruni, vie. Telefon: 0765/
291.623.
Proprietar, vând casã
nouã, BORDEI. Telefon:
0752/641.487.
Vând casã Cioroiaºi + ane-
xe, teren 3000 mp. Tele-
fon: 0765/152.614.

CUMPÃRÃRI
Cumpãr apartament 3 ca-
mere, centru. Telefon
0729/960.795.
Cumpar garsoniera, bloc
nou, zona semicentrala,
etaj 1 sau 2, Craiova. Pana
atunci, inchiriez garsonie-
ra goala pentru depozita-
re carti si haine. Telefon:
0723/013.004.

TERENURI
Vând teren intravilan –
Cârcea la stradã – 4.000
mp – 10 euro negociabil.
Telefon: 0766/503.967.

Vand 1200 mp - teren in-
travilan cu fundatia casei
turnata, 5000 euro in Dra-
ganesti - Olt. Telefon: 0724/
339.319.
Vând loc pentru casã la 10
km Craiova (ºi alte con-
strucþii diverse). Telefon:
0727/884.205.
Vând teren Predeºti, 800
mp, utilitãþi, pitoresc, ideal
pentru casã sau casã de
vacanþã. Telefon: 0773/
996.446.
Vând teren intravilan SC
Avioane Sa Craiova, su-
prafaþã 1,25 Ha. Telefon:
0769/456.241.
Vând teren (locuri de
casã), Podari. Telefon:
0722/943.220.
Vând teren 2000 mp (locuri
de casã intravilan cu toate
utilitãþile apã, canal, electri-
citate, gaze) Cârcea - situat
în faþa vilelor de la ieºirea
din Comuna Cârcea pe
dreapta spre Craiova. Te-
lefon: 0720/231.610.
Vând 2 terenuri langa FA-
BRICA DE TERMOPANE
,,Q FORT” – GARA PIE-
LESTI pt. investitii 5000 m.
Pret negociabil. Telefon:
0752/641.487.
Vând loc de casã 500 mp,
intravilan Criva, asfalt,
pomi fructiferi, posibilitate
apã curentã. Telefon:
0745/043.152.

Vând, inchiriez, schimb te-
ren, Calea Bucuresti, km 10,
1000m-2000m, deschide-
re 35m, dupa Peugeot. Te-
lefon: 0773/996.446.

VÂNZÃRI DIVERSE
Vând ponei. Telefon:
0748/145.050.
Vând caini ciobanesti de
Bucovina. Telefon:  0748/
145.050.
Vând veiozã, calorifer
electric, aerotermã, pie-
destal, noptierã, masã,
scaune, dormezã, pat sal-
tea relaxa. Telefon: 0351/
170.085.
Vând cazan de þuicã de
aramã (50 litri). Telefon:
0770/687.430.
Vand robot patiserie (pla-
netar) cu bol inox, 6,5l.
Vand televizor LEKO, dia-
gonala 37 cm. Vand hai-
na piele intoarsa caprioa-
ra, marimea 50. Vand
oglinda cristal 160x80. Te-
lefon: 0752/236.667.
Vand soba teracota, caru-
cior handicapat, pat meca-
nic, tub asbociment 250 X3
cm (2 bucati). Telefon:
0760/588.581.
Vând bicicletã bãrbat, pu-
þin folositã, menghinã,
uruitoare. Telefon: 0721/
483.933.
Vand loc de veci si groapa
boltita, Cimintir Sineasca.
Telefon: 0752/236.667.

Vând porþi metalice în sta-
re bunã. Comuna Goieºti,
Dolj. Preþ negociabil 1600
RON. Telefon: 0722/
233.332.
Vând palmieri la ghiveci
anul II,  arbore de mãtase,
leandru, lãmâi anul I de
fructificare, pomi fructiferi la
ghiveci, gutui, pãr, nuc,
trandafiri. Telefon: 0784/
893.160.
Vând robot bucãtãrie cu bol
6,5l  inox, oglindã cristal
160/80 cm, cuier hol, aþã
cusut goblen, hainã piele în-
toarsã cãprioarã nr. 50. Te-
lefon: 0752/236.667.

COMEMORÃRI
Astãzi, 06 august 2020,
se împlinesc 22 de ani,
respectiv 17 ani de când
scumpii nostril pãrinþi,
bunici ºi strãbunici,

MANEA DUMITRU ªI
ªTEFANIA,  din comuna
MÂRªANI, Dolj, au ple-
cat sã ne vegheze dintr-
o lume mai bunã! Nu vã
vom uita niciodatã! Fa-
milia Didu, Craiova
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Clujul s-a impus în Bãnie,
deºi n-a avut antrenorul prin-
cipal pe bancã, ºi nu orice an-
trenor, ci cel mai bun din Liga
I,  Dan Petrescu fiind artizanul
succeselor CFR-ului.

Clujul a fost pe final de cam-
pionat o echipã afectatã de ca-
zurile de coronavirus, nu s-a
antrenat o bunã perioadã, era
oarecum traumatizatã de aces-
te ghinioane, dupã cum mãrtu-
riseau mai mulþi jucãtori, dar a
câºtigat ultimele 3 meciuri.

Clujul nu s-a putut bizui pe
3 titulari în aceste jocuri: Djo-
kovic, Manea ºi Pãun, toþi cu
coronavirus.

Clujul a fost nevoitã sã joa-
ce 3 meciuri în 6 zile, chit cã
primele douã au fost mai uºoa-
re (deºi, la ce replicã a dat Cra-
iova, a pãrut cel mai facil ad-
versar pentru clujeni).

Clujul a fost o echipã moti-
vatã chiar de veºtile venite din-
spre Craiova, care pregãtea sãr-
bãtoarea, iar Deac a punctat la
final acest lucru.

Clujul a câºtigat în Bãnie cu
armele pe care oricine i le cu-
noºtea: fazele fixe, la care Deac
este servant ºi Vinicius excelea-
zã la finalizare. Iar Craiova era
avizatã din tur, în Gruia, când
tot cei doi au fost artizanii ega-
lãrii. Dupã meci, craiovenii spu-
neau cã fuseserã puºi în temã,
numai cã nu au avut reacþie, iar
atunci au o mare problemã.

Declaraþiile lui Mateiu de la fi-
nal sunt halucinante. De fapt,
dacã abordezi un astfel de meci
cu un astfel de cãpitan, neinspi-
rat ºi pe teren ºi în declaraþii, e

Bergodi, pozitiv cu coronavirusBergodi, pozitiv cu coronavirusBergodi, pozitiv cu coronavirusBergodi, pozitiv cu coronavirusBergodi, pozitiv cu coronavirus
Antrenorul italian a intrat în izolare ºi ar putea

reveni alãturi de alb-albaºtri abia la prima etapã
din campionatul urmãtor

Un nou caz de coronavirus la
Universitatea Craiova, însuºi an-
trenorul Cristiano Bergodi fiind
descoperit pozitiv. Italianul este
asimptomatic, dar va rãmâne în
izolare pentru urmãtoarea pe-
rioadã. El nu va putea fi prezent
la reunirea echipei, programatã
luni, 10 august, ºi nici în perioa-
da pregãtirii, cel mai probabil
urmând sã revinã alãturi de alb-
albaºtri abia la startul noului cam-
pionat, pe 22 august.

În schimb, toþi jucãtorii au
fost negativi la testul efectuat
marþi. „În urma testului CO-
VID-19 efectuat ieri, întreg lo-

tul de jucãtori este NEGATIV,
în timp ce în rândul staffului
tehnic a fost depistat un caz po-
zitiv. Din fericire, colegul nos-
tru este asimptomatic” a anun-
þat clubul din Bãnie. Pânã acum,
unul dintre secunzii lui Bergodi,
Gigi Ciurea, preparatorul fizic
Cornel Blejan ºi team-manage-
rul Lucian Pretorian au fost gã-
siþi infectaþi cu coronavirus, toþi
fiind asimptomatici.

Italianul rateazã toatã perioada
de pregãtire

Vestea conform cãreia antre-
norul Cristiano Bergodi este in-

fectat cu coronavirus complicã
lucrurile la vicecampioana Ro-
mâniei, fiindcã italianul nu va
putea efectua perioada de pregã-
tire cu echipa, revenirea alãturi
de alb-albaºtri fiind preconizatã
abia o datã cu startul urmãtoru-
lui campionat, în jurul datei de
22 august. Lotul Universitãþii
Craiova se va reuni luni, 10 au-
gust ºi va avea o perioadã scurtã
de pregãtire, noul campionat ur-
mând sã înceapã pe 22 august,
iar primul tur preliminar din Eu-
ropa League se va disputa pe 29
august. Pregãtirea ar urma sã fie
efectuatã de secunzii Luigi Ciar-
latini ºi Dragoº Bon, dar sunt
ºanse ca Bergodi sã-ºi aducã la
Universitatea încã un compatriot,
pentru a-l ajuta pe viitor.

Dupã terminarea sezonului, pri-
mul jucãtor care a plecat de la Uni-
versitatea Craiova este fundaºul Flo-
rin Gardoº, cel care nu mai jucase
de acum un an, de când s-a acci-
dentat grav în meciul cu Sabail, din

Gardoº a plecat de la Universitatea
Europa League. „Clubul Universita-
tea Craiova anunþã faptul cã s-a des-
pãrþit de Florin Gardoº. Îi mulþumim
ºi îi dorim mult succes în continua-
re”, a anunþat grupearea din Bãnie.
„Astãzi se încheie aventura mea la-

 Universitatea Craiova. Mulþumesc
tuturor pentru încredere ºi pentru
felul în care m-aþi primit la Craio-
va! Toate cele bune ºi sã ne reve-
dem sãnãtoºi”,  a scris Gardoº pe
Facebook.

Concluziile „finalei campionatului” ºi ale luptei pentru titluConcluziile „finalei campionatului” ºi ale luptei pentru titluConcluziile „finalei campionatului” ºi ale luptei pentru titluConcluziile „finalei campionatului” ºi ale luptei pentru titluConcluziile „finalei campionatului” ºi ale luptei pentru titlu
greu sã pretinzi campionatul.

În timp ce Craiova nu a avut
antidot pentru armele principa-
le ale clujenilor, Dan Petrescu
a contracarat punctele forte ale
oltenilor. L-a blocat excelent pe
Cicâldãu, Bordeianu ºi Itu
având sarcini precise în acest
sens. Construcþia de la portar
cãtre fundaºi a fost permisã cu
limitã, iar dezvoltarea jocului
între linii ºi mingea a doua au
fost confiscate de oamenii
„Bursucului”.

Deºi Susic a fost titular ºi a
declarat forfait în ultima clipã,
Burcã s-a descurcat excelent în
dreapta, la fel ca în cupele euro-
pene, ºi l-a anihilat pe Mihãilã, care
practic nu a existat pe teren.

Stoperii Craiovei, Acka ºi
Cosic, care pãreau sã dea sem-
ne de revenire de la venirea lui
Bergodi, au prins din nou o zi
precum cele dinaintea pande-

miei, adicã execrabilã. Nu doar
cã n-au împiedicat golurile, ba
chiar le-au provocat. Acka luf-
teazã ºi acordã corner, apoi Vi-
nicius reia de lângã el. La reu-
ºita lui Boli, ambii stoperi ai lui
Bergodi au fost în culpã, fãrã
reacþie. Penalty-ul la golul 3 a
fost comis de Cosic.

Paradoxal, cei mai buni ju-
cãtori ai Craiovei au fost cei
apãruþi în formula de bazã în
partea a doua a campionatului,
Nistor ºi Vlãdoiu, restul cole-
gilor fiind sub nivelul necesar
la un asemenea meci.

Craiova a fost scoasã din ritm
de perioada de douã sãptãmâni
fãrã meci disputat, fiind bulver-
satã de cazurile de coronavirus
apãrute în staff, apoi de amâna-
rea ºi în cele din urmã anularea
meciului cu Astra, nici antrena-
mentele neputând fi fãcute în re-
gimul normal.

Craiova nu a pãrut pregãtitã
nici fizic, dar nici mental pen-
tru un astfel de meci. Majorita-
tea celor trimiºi pe teren nu au
câºtigat niciodatã vreun trofeu
ºi nu au jucat meciuri de o ase-
menea importanþã, le-au tremu-
rat picioarele, dupã cum recu-
noaºtea ºi antrenorul Bergodi.

Jucãtori cu experienþã pre-
cum Mateiu ºi Vãtãjelu au fost
„mâinile moarte” ale Craiovei,
în timp ce veteranii de la CFR,
Deac sau Vinicius, au fost de-
cisivi.

S-a tot vorbit de un complex
al Craiovei în faþa FCSB, dar
se pare cã oltenilor se place sã-
i vadã ºi pe cei de la CFR sãr-
bãtorind. Acum 2 ani, clujenii
au câºtigat Supercupa în Bãnie,
anul trecut, în penultima etapã,
CFR s-a încoronat dupã victo-
ria din ultima etapã, cu Craio-
va, în Gruia, iar acum ardelenii
au sãrbãtorit din nou un trofeu
în fieful oltenilor.

Titlul s-a decis ºi prin pro-
gramarea FRF, în special a fi-
nalei Cupei. Dacã formaþia clu-
jeanã le-ar fi întâlnit pe FC Bo-
toºani ºi FCSB când erau mo-
tivate, înainte de finala Cupei
României, iar Craiova ar fi ju-
cat ºi ar fi câºtigat meciul cu
Astra, atunci Universitatea ar fi
putut fi campioanã înainte de
meciul direct cu CFR Cluj.

FRF a anunþat cu câteva ore
înainte de meci cã egalul trans-
formã „finala campionatului”
chiar într-o finalã, cu prelun-
giri ºi penalty-uri în caz de ega-
litate, ceea ce a oferit un alt
confort CFR-ului. Clujenii ar fi

avut altã abordare dacã ºtiau cã
oltenii mai au un meci de dis-
putat ºi ar fi riscat sã piardã ti-
tlul apoi.

Craiova nu a avut nici susþi-
nerea, dar nici presiunea fani-
lor în aceastã cursã pentru ti-
tlu. La Craiova, publicul te pe-
nalizeazã pentru orice pas gre-
ºit, pentru orice gafã ºi mai
degrabã oltenii nu ar fi ajuns în
aceastã situaþie, de a juca un
meci decisiv pentru titlu, dacã
ar fi jucat cu spectatori. Cu ex-
cepþia acestui ultim meci, ju-
cãtorii au pãrut mai relaxaþi fãrã
spectatorii care ar fi amplificat
presiunea.

CFR Cluj a meritat titlul, da-
toritã parcursului în acest se-
zon, în campionat ºi în cupele
europene, al continuitãþii pe
banca tehnicã, a unui lot stu-
fos, cu salarii enorme pentru
Liga I, chiar dacã nu sunt plã-
tite de ceva vreme, cu un lot
experimentat.

Craiova ar fi meritat titlul, fi-
indcã a fost cea mai spectacu-
loasã echipã din Liga I, cea mai
ofertantã la capitolul fotbal,
media de ocazii ºi posesia fiind
elocvente în acest sens. De ase-
menea, publicul din Bãnie ar fi
meritat cel mai mult titlul, at-
mosfera creatã, chiar ºi pe
timp de pandemie, fiind senza-
þionalã, inclusiv dupã ratarea
titlului. CFR Cluj s-a încoronat
campioanã a treia oarã conse-
cutiv, în timp ce Craiova este
vicecampioanã dupã 25 de ani,
de când generaþia lui Craiovea-
nu a terminat pe locul secund,
dupã Steaua.
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